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„Miért a beugró, azért-e , hogy beugrasszák a városlakókat? - tette fel a kérdést Balázs Árpád
tanácsos, aki szerint a városnapok kiemelt eseményeire megszabott 5, 10, 20, 30 lejes
belépődíjat a „szegény ember szegény gyermeke nem tudja megfizetni"- így nem üdvözlendő,
hogy az újgazdagok kiváltsága lesz a 
Fábry-estre
, 
Hooligans
, 
Neoton
és 
Ghymes koncertekre
szóló belépőjegyet megváltani.  

  

„Belépődíj közpénzekből és uniós pályázatokból megszervezett városnapokon nem szabadna
létezzen. Kérjük, hogy ezeket a belépődíjakat töröljék el és minden rendezvény legyen
ingyenes" - fogalmazta meg a polgári felhívást Balázs.
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„Ha azt mondják, hogy erre nincs pénz, holott azt állították, hogy régi pénzben 1 milliárdot
nyertek erre uniós pályázatból, akkor azt kérdezzük, hogy hol a pénz? Ha nincs, akkor ilyen
ínséges időkben nem kell városnapokat szervezni. Ha pedig van pénz, akkor nem szabad
üzletet csinálni belőle"- mondta Balázs Árpád.

  

Molnár Miklós szerint az adófizetőkről a „harmadik bőrt akarják lehúzni", hiszen a
rendezvényeket abból az udvarhelyi polgárok által befizetett adókból is finanszírozzák,
amelyekből a társzervező kulturális intézményeket (színház, könyvtár, Táncműhely, Művelődési
Ház) is fenntartja a város.

  

A tanácsosok szerint az mindenképpen üdvözlendő, hogy az MPP tavalyi és tavalyelőtti,
szintén a városnapokkal kapcsolatosan megfogalmazott építő jellegű kritikájának volt foganatja
és az idei programban igazi értékteremtő, színvonalas rendezvények kaptak helyet.

  

Véleményük szerint a városnapok bőséges felhozatalának további  szépséghibája, hogy a
június 4-i programból kimaradt a Trianon-megemlékezés, de hozzátették, hogy ennek
bepótlásáról a Magyar Polgári Párt g
ondoskodik.

  

„Nagyon sok rendezvény helyszíne a Patkó. Látjuk, hogy az egykori kegyeleti hely milyen
siralmas állapotba került. Át kéne gondolni, hogy mit szerveznek a szent helyen, aminek vissza
kéne adni méltóságát és haladéktalanul vissza kéne állítani az eredeti állapotába" - hívta fel a 
Márton Áron térre 
a figyelmet és fejezte be mondanivalóját Balázs Árpád tanácsos.

  

A sajtótájékoztató végén Molnár Miklós a Szent János utca felső szakaszának leaszfaltozását
sürgette meg.

  „Nem elég a félmunka, a közelmúltbeli esőzések alatt meglátszott, hogy ami megvan, az is
tönkremegy. A tavalyi költségvetésben a teljes utca leaszfaltozására megvolt a pénz és megvan
az idén is. Felkérjük a polgármestert és a polgármesteri hivatalt, hogy, ne üljenek, ne kotoljanak
a pénzen és haladéktalanul kezdjék el a munkát és még az idén tegyék rendbe az utca felső
szakaszát is".  
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